
 

 

 

Kære alle F4-medlemmer i Furesø 

 

Vi er i aktivitetsudvalget efterhånden kommet frem til den beslutning, at vi for nuværende ikke 

finder det forsvarligt at afholde årsmøde i begyndelsen af november, som vi ellers havde planlagt. 

Sundhedsmyndighederne opfordrer til, at man ikke omgås for mange her i efteråret, og 

sammenholdt med de seneste ugers data om smittespredning synes vi, det er bedst at udskyde 

årsmødet. 

Dog er det sådan, at der i år skal være valg til Det Forpligtende Kredssamarbejde i Nordsjælland. Vi 

ved i skrivende stund ikke, om dette bliver udskudt. 

Hvis/når vi får oplysninger om dette, skriver til jer igen. Så må vi til den tid finde ud af, hvordan 

valghandlingen kan foregå. Vi kan oplyse, at Birgit Fixen gerne fortsætter som repræsentant, og at 

Conni indtil videre fortsætter som suppleant.  

Ellers kan vi oplyse, at aktivitetsudvalget (for nærværende bestående af Birgit Fixen, Conni 

Carlsson og Elisa Krüger) gerne fortsætter, indtil vi har mulighed for at samles. 

Vi foreslår, at vi udskyder årsmødet foreløbig til begyndelsen af det nye år, så snart det bliver 

muligt og trygt igen at mødes under hyggelige former. 

 

 

Mange hilsner 

Birgit, Conni og Elisa 


